
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, 

Finansów, Mienia i Planowania

oraz Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennego

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 19 lutego 2018 r.

Przewodnicząca  rozpoczęła  posiedzenie  o  godzinie  9.14.  Nieobecni  na  posiedzeniu  byli 

radny Adrian Przybyłek i radny Zbigniew Staniek.

Sprawozdanie

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018 r. omówiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. 

Wskazała  jakie  kwoty dotacji  wpłynęły do  budżetu,  m.in.  były to  środki  z  dofinansowania  do 

realizacji imprez kulturalnych. Z budżetu przekazano dofinansowanie w wysokości 20 tys. zł na 

zakup karetki pogotowia, która będzie stacjonowała w Iłowej. Wójt poinformował, że zmniejszona 

została wysokość subwencji oświatowej o ponad 80 tys. zł.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt w sprawie określenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego omówił 

z uzasadnieniem Sekretarz.  Wyjaśnił,  że uchwałę należy podjąć w związku z wejściem w życie 

nowej ustawy i należy zmienić podstawę prawną w dotychczas obowiązujących przepisach. Stawka 

pozostaje bez zmian. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/148/2005 Rady Gminy w Przewozie w sprawie 

Regulaminu  przyznawania  nauczycielom dodatku  mieszkaniowego  omówił  Sekretarz.  Wyjaśnił, 

że jest nowa ustawa znosząca ten dodatek i należało to prawnie uregulować. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Przewóz na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic,  numerów  i  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu.  Sekretarz  wyjaśnił,  że  po 

wprowadzeniu nowych przepisów, każda gmina musi na nowo podjąć uchwały w sprawie podziału 

gmina na stałe okręgi i obwody głosowania. Podział został dokonany w taki sam sposób jak było to 

do tej pory.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  w sprawie podziału gminy na stałe  obwody głosowania,  ustalenia  ich numerów, 

granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych omówił Sekretarz. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na etatowego członka 



Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  omówił  Wójt.  Wyjaśnił,  że  pani  która  kandyduje 

pochodzi z Żar i można zawsze liczyć na dobrą współpracę. 

Projekt przyjęto jednogłośnie. 

Projekt  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przewóz w 2018 r. omówił Wójt. Regulamin 

ustalany  jest,  m.in.  z  Powiatowym  Lekarzem  Weterynarii,  wskazane  jest  w  nim  konkretne 

schronisko, do którego gmina przewozi bezdomne zwierzęta. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyodrębnienia  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących 

fundusz sołecki omówił Wójt. Wyjaśnił radnym, że fundusz nie zostanie wyodrębniony. Ponieważ 

pieniądze będą potrzebne na realizację planowanych inwestycji, a budżet gminy jest ograniczony 

i niestety,  ale  trzeba  wybierać.  Poza  tym  Wójt  wyjaśnił,  że  jeżeli  któreś  sołectwo  potrzebuje 

pomocy finansowej lub jakiejkolwiek innej to zawsze ją otrzyma. Z budżetu gminy sołectwa dostają 

na remonty świetlic, dofinansowywane są zajęcia dla dzieci, doposażenie świetlic. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Radna Staniak zapytała ile należałoby przeznaczyć środków  fundusz sołecki. W odpowiedzi 

Wójt poinformował, że na chwile obecną nie ma dokładnych wyliczeń, ale byłoby to około 200 tys.  

zł. 

Pkt 2. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2017 r. 

Komisja przygotowała sprawozdanie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 10.32.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 


